

Immuno Cure Holding (HK) Limited

医克生物控股（香港）有限公司

**TENDER FOR CONTRACT RESEARCH ORGANIZATION SERVICES OF
PHASE II CLINICAL TRIAL OF
THERAPEUTIC DNA INJECTIONS FOR HIV/AIDS (ICVAX)**
治疗用艾滋病核酸注射液 (ICVAX) II期
临床试验合同研究组织 (CRO) 服务招标

Invitation to Tender
招标邀请

Interested tenderers shall request an electronic copy of the tender document by emailing Mr. Carl Cheng at (carlcheng@immunocure.hk). The request must include the company name, email, and the contact details of the correspondence person.

有意投标的人士可电邮郑君乐先生(carlcheng@immunocure.hk)，索取电子版的招标文件。投标者必须于电邮内注明公司名称，负责人姓名，电邮及联络资料。

To be acceptable as tender, tender submission including quotation documents and other information should be sent to Mr. Carl Cheng of Immuno Cure Holding (HK) Limited through email (carlcheng@immunocure.hk) by 29 January 2026 or before. Immuno Cure Holding (HK) Limited will strictly keep such business documents confidential.

为确保投标有效，投标文件（含报价文件及其他信息）须于2026年1月29日或之前通过电子邮件发送至医克生物控股（香港）有限公司郑君乐先生（carlcheng@immunocure.hk）。医克生物控股（香港）有限公司将严格保密相关商业文件。

Late Tender Submissions will not be accepted, except under very special circumstances, due to unforeseen circumstances. Immuno Cure Holding (HK) Limited shall have absolute discretion to decide whether or not to accept such late Tender Submissions.

除因不可预见的特殊情形，逾期提交的投标文件将不予受理。医克生物控股（香港）有限公司有权决定是否接受此类逾期提交的投标文件。

Immuno Cure Holding (HK) Limited is not bound to accept any conforming Tender Submission. Our company further reserves the right to cancel or terminate the Tender at any time without giving the reason for such action. Immuno Cure Holding (HK) Limited shall not be liable to any party for any loss or damage, cost or expense as a result of such action.

医克生物控股（香港）有限公司无义务接受所有投标。本公司同时保留随时取消或终止招标的权利，且无需说明理由。因上述行为导致的任何损失、损害、费用或开支，医克生物控股（香港）有限公司概不承担任何责任。

Immuno Cure Holding (HK) Limited reserves the right to modify, amend or revise any part of this Tender or to issue any addendum at any time during the tendering process. Immuno Cure Holding (HK) Limited shall not be liable in any manner whatsoever for any inconvenience caused and costs incurred by Tenderers or any of their employees, agents or sub-contractors due to any such modifications, amendments or revisions.

医克生物控股（香港）有限公司保留随时修改、修订招标文件中任何部分或发布补充招标文件的权利。因上述原因所导致投标人或其雇员、代理人或分包商的任何不便及因此产生的费用，医克生物控股（香港）有限公司均不承担任何责任。